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ЕЕ МИРОВОЗЗРЕНЧЕСКИЕ И ОБРАЗОВАТЕЛЬНЫЕ РЕСУРСЫ 
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В статье представлена и обоснована авторская версия интерпретации философии как уникального 
цивилизационного феномена в единстве трех ее ипостасей: 1) философия в публичном простран-
стве социума; 2) философия в формах профессионально-академического дискурса и общения; 3) 
философия как образовательный проект. Предложена интегральная модель преподавания фи-
лософии на различных уровнях высшего и постдипломного образования. 
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PHILOSOPHY AS A CIVILIZATIONAL PHENOMENON, 
ITS WORLDVIEW’S AND EDUCATIONAL RESOURCES 
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Abstract. In the article the author’s version of the interpretation of philosophy as a unique civilizational 
phenomenon in the unity of its three hypostases: 1) philosophy in the public space of society; 2) 
philosophy in the forms of professional and academic discourse and communication; 3) philosophy as an 
educational project is presented and substantiated. The integral model of teaching philosophy at 
different levels of higher and postgraduated education is proposed. 
 
Keywords: philosophy, worldview’s status of philosophy, philosophical education, philosophy and the 
perspectives of value’s revolution.  
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